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Betreft: Schriftelijke vragen van PVM - Herstraatwerkzaamheden i.r.t. het glasvezelnetwerk 

 
 
Geacht college, 
 
Op 20 mei 2021 vroeg Partij Veilig Maastricht aandacht voor de voltooide/onvoltooide 
werkzaamheden m.b.t het glasvezelnetwerk. En of u bereid was in gesprek te gaan over de voortgang 
en deze werkzaamheden samen te laten vallen met andere graafwerkzaamheden om tijd, geld en 
overlast voor de burgers te besparen. 
De opdracht is destijds naar KPN gegaan met de voorwaarde dat de glasvezel in een tijdsbestek van 3 
jaar in alle wijken bij ca. 60.000 huishoudens binnen moest liggen.  
Wij hebben tevens vaker aangegeven dat de burgers grote overlast hadden doordat de stoepen vaak 
2/3 keer binnen een paar weken werden opengebroken. Wij hebben ook melding gemaakt van de 
slechte staat na het herstellen van de opengebroken stoepen door de bedrijven van het 
glasvezelnetwerk. 
Vandaag lazen wij een artikel in de Nieuwe Ster waarin wordt vermeld dat in het 4e kwartaal van dit 
jaar gestart wordt met herstraatwerkzaamheden van enkele honderden trottoirs, te beginnen in het 
oostelijke gedeelte van Maastricht omdat daar op de meeste plaatsen het glasvezel is aangelegd. 
 
Hierover hebben wij de volgende vragen. 
 

1. Wij vragen ons af waarom KPN de voorwaarde dat binnen 3 jaar bij alle 60.000 huishoudens 
glasvezel binnen moest leggen niet gehaald heeft, en of dit consequenties heeft voor KPN? 

2. Zijn er afspraken gemaakt over de slechte toestand waarin veel trottoirs zijn teruggelegd door 
deze firma, en wie draait voor deze kosten op? 

3. Kunnen de herstraatwerkzaamheden van de trottoirs op tijd worden gestart ondanks dat KPN 
het glasvezel nog niet overal heeft liggen? Zo nee, worden de kosten voor de gemeente dan 
niet hoger omdat de staat van onderhoud dan nog slechter wordt/is? 

 
René Betsch, raadslid 
John Voorst, raadslid  
Pascal Ruijters, burgerlid 


